

Protokoll från styrelsemöte i Västergötlands
Bridgeförbund 930918.

Närvarande: Jan-Erik Eng, Daisy Hajek, Gunnel Svensson,
Lisbet Olsson, Kent Snaden, Sixten Ek, Kaj Kokko, Robert
Odd, Roland Storck, Ingvar Odd och Kjell-Åke Lind.

1. Ordföranden hälade alla hjärtligt välkomna och
förklarade mötet öppnat. Han tackade även Gert Malmström
som upplåtit sitt hem för detta styrelsemöte.

2. Dagordningen genomlästes och godkändes.

3. Föregående mötesprotokoll genomlästes och godkändes.

4. SBF har beslutat att en distriktstävlingssledare måste
finnas i alla distrikt. Denne skall godkänna alla nya
tävlingssledare för att licens skall kunna utfärdas. De
som kan bli aktuella för detta är Hasse Ekman och Bengt
Larsson. Beslut i frågan tas på nästa styrelsemöte.

5. En rallytävling i distriktet kommer att planläggas
nästa styrelsemöte.

6. Ekonomin är under kontroll men kassören aviserade om
en eventuell höjning av medlemsavgiften inför 94-95.

7. Jan-Erik Eng utsågs att reresentera VBF vid årets
riksstämma. Ytterligare en styrelseledamot skall åka med.
Vem detta blir klaras ut vid nästa styrelsemöte.

8. Inen klubb i distriktet fyller jämna år.

9. Klagomål har kommit från Upphärads BK på resultat-
redovisningen i Div. 4 Varakretsen. Thomas har lovat
bättring inför kommande säsong.

10. VUBF sökte sanktion för ett juniorrally. Eftersom
kraven på antalet spelare inte alltid kan uppfyllas
kommer VBF att diskutera eventuell dispens inför varje
tävling.

VUBF ville också att VBF och VUBF gemensamt skulle
motionera om en guldtävling för juniorer. Styrelsen ansåg
att det är mer riktigt att driva detta genom SUBF i
stället. VBF ställer sig givetvis bakom detta förslag.
VUBF's ekonomi går 15.000:- minus/år. De har därför för
avsikt att starta ett lotteri. Förhoppningen är att
klubbarna skall köpa av dessa lotter för att använda som
priser vid barometertävlingar.

11. Gert förevisade den nya brickläggningssmaskinen med
tillhörande dator. Styrelsen beslutade att en mindre
avgift skall tas ut om någon vill använda sig av datan
vid barometertävlingar. 25:- för en kväll och 50:- för en
heldagstävling.

12. Inga övriga frågor.

13. Nästa möte blir i Forum i Stenstorp 931006.

14. Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet



Gunnel Svensson

Ordförande

Jan-Erik Eng

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS
BRIDGEFÖRBUND 931006 I STENSTORP.

NÄRVARANDE: JAN-ERIK ENG, GUNNEL SVENSSON, DAISY HAJEK, LISBET OHLSSON, CHRISTIAN CARLSSON, KENT SANDEHN, BÖRGE DAVIDSSON, ROLAND STORCK, ROBERT ODD, KAJ KOKKO, SIXTEN EK, THOMAS SALLANDER.

1. ORDFÖRANDE HÄLSADE ALLA HJÄRTLIGT VÄLKOMNA OCH FÖRKLARADE MÖTET ÖPPNAT.

2. DAGORDNINGEN GENOMLÄSTES OCH GODKÄNDES.

3. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL GENOMLÄSTES OCH GODKÄNDES.

4. JAN-ERIK REDOVISADE DE MOTIONER SOM KOMMER ATT BEHANDLAS PÅ RIKSSTÄMMAN.

A) RIKSTÄMMA VARTANNAT ÅR. STYRELSEN STÄLLER SIG BAKOM SBF'S FÖRSLAG.

B) MOTION FRÅN ROLF GLYSSNER OM ATT SANKTION FÖR BRIDGEVECKOR SKALL SÖKAS I DET DISTRIKT DÄR TÄVLINGEN ÄGER RUM. DETTA STÄMMER HELT ÖVERENS MED STYRELSENS UPPFATTNING.

JAN-ERIK REDOVISADE OCKSÅ ATT SBF'S EKONOMI ÄR VÄLDIGT DÅLIG. DETTA KOMMER FÖRMODLIGEN ATT VÄLLA STOR DEBATT PÅ RIKSSTÄMMAN.

5. JAN-ERIK OCH DAISY KOMMER ÅKA TILL RIKSSTÄMMAN.

6. DELTAGARANTALET I MIXED OCH DAM TÄVLINGARNA ÄR KATASTROFALT DÅLIGT. STYRELSEN DISKUTERADE OM DET INTE VORE LÄMPLIGT ATT LÄGGA DESSA TÄVLINGAR PÅ FASTA ORTER. BESLUT KOMMER ATT FATTAS VID ETT SENARE MÖTE.

DM-PAR KOMMER ATT SPELAS I TIDAHOLM FÖRSTA HELGEN I MARS.

THOMAS REDOVISADE ATT DET FINNS ETT INTRESSE BLAND KLUBBARNÄR FÖR ETT RALLY. DET KOMMER ATT GENOMFÖRAS UNDER NÄSTA SPELÅR.

GRÄSTORPS BS FYLLER 50 ÅR 1994 OCH SÖKER SANKTION FÖR EN 4-MANNATÄVLING I SAMBAND MED DETTA. DENNA BEVILJADES.

ÖVRIGA SANKTIONER:
KARLSBORG 931024
VÅRGÅRDA 931106
FALKÖPING 931114
VOLVO SKÖVDE 931212
HJO 931227
LIDKÖPING 940113
VÄNERSBORG

7. VUBF MEDDELADE ATT LOTTER KOMMER ATT SÄNDAS UT TILL SAMTLIGA KLUBBAR TILLSAMMANS MED ETT INBETALNINGSKORT.

ERLAND ODD HAR FÅTT ALU-JOBB PÅ VUBF OCH KOMMER ATT ÅKA RUNT TILL SKOLORNA.

VUBF HADE INKOMMIT MED EN FÖRFRÅGAN OM ATT FÅ LÅNA DEN GAMLA BRICKLÄGGNINGSMASKINEN. DETTA MEDGAV INTE STYRELSEN. DÄREMOT DISKUTERADES OM ATT VI EVENTUELLT KUNDE LÄMNA RABATT PÅ BRICKLÄGGNINGEN FÖR ATT PÅ DETTA SÄTT MINSKA KOSTNADERNA FÖR VUBF.

8. EN FÖRFRÅGAN OM RABATT PÅ BRICKLÄGGNING HADE KOMMIT FRÅN BROR PAGNERT. GERT KOMMER ATT KONTAKTAS I DETTA ÄRENDE.

STYRELSEN BESLUTADE OM HÖJDA ARVODEN TILL KASSÖR OCH SEKRETERARE MED 500:- OCH TILL KRETSLEDARNA MED 300:-.

9. NÄSTA STYRELSEMÖTE BLIR I ALINGSÅS 940127

10. ORDFÖRANDE TACKADE FÖR VISAT INTRESSE OCH FÖRKLARADE MÖTET AVSLUTAT.

GUNNEL SVENSSON
SERETERARE

JAN-ERIK ENG
ORDFÖRANDE

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGEFÖRBUND 940126.

Närvarande: Jan-Erik Eng, Daisy Hajek, Gunnel Svensson, Lisbeth Olsson, Roland Storck, Kenth Sandehn, Börge Davidsson, Christian Carlsson, Kaj Kokko och Sixten Ek.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen genomlästes och godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll genomlästes och godkändes.
4. SBF:s bridgekonsulent Micke Melander kommer på besök 940208 till Medborgarhuset i Falköping. Kretsledarna får till uppgift att meddela klubbarna. VBF ersätter de styrelsemedlemmar som deltagar för resekostnader. Övriga deltagare får respektive klubb ersätta.
5. Jan-Erik rapporterade från riksstämman. Medlemsavgiften höjs med 10:- från 94-95.
6. Tävlingar: Kval DM-Par i Hjo och Borås 940205-06
Kvartsfinal DM-Lag i Skövde 940319-20
Final DM-Par i Tidaholm 94030506
Semifinal SM-Lag i Skövde 940409-10
Tibro Långfredagen
Bogesundsträffen 940410
Guldkroken 940424
Tidaholm 940515

Grästorps fyller 50 år. Sixten fick i uppdrag att kolla när det är lämpligt att överlämna förbundets standar.

Styrelsen diskuterade om eventuell utlåning av den gamla brick-läggningsmaskinen till Tomas Nicander. Styrelsen beslutade att rekommendera att hyra tas ut med 350:--.

7. Som vanligt är det flera lag som inte betalat in startavgiften. Redovisning av medlemsavgifter saknas från 8 klubbar. Styrelsen diskuterade om det behövs en höjning av medlemsavgiften. Gert bör tillfrågas om det är aktuellt med inköp av nya kortlekar.

8. Styrelsen diskuterade förslag från Åke Andreasson angående ett nytt system för att få fler startande i DM-Par. Det krävs ekonomiska satsningar på klubbnivå för att detta skall kunna genomföras. Förfrågan behöver därför skickas ut till klubbarna. Styrelsen beslutade att återuppta diskussionen på Maj-mötet.

9. Startlista skall skickas till alla som kvalat in till DM-Par-finalen. Kretsledarna ansvarar för att detta blir gjort.

10. Till distriktstävlingens ledare utsågs Bengt Larsson.

11. Återigen var frågan Bridge och alkohol på dagordningen.

Styrelsen fastslog att det åligger jurymedlemmarna att tillsammans med tävlingsledaren se till att berusade spelare avvisas från lokalen.

Jan-Erik redovisade svar från diciplinnämnden ang. en anmälan mot Bengt Larsson. Diciplinnämnden har lämnat anmälan utan åtgärd.

12. Förslag angående ett kretsmästerskap har inkommit från Göteborgs Bridgeförbund. Styrelsen ställer sig positiv till ett sådant försök.

13. Nästa styrelsemöte kommer att bli på Hökensås 940507

14. Ordföranden tackade Börge och Cristian för att de ordnat med lokal och förtäring. Mötet förklarades därmed avslutat.

Vid protokollet

Gunnel Svensson

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGEFÖRBUND 940507.

Närvarande: Jane-Erik Eng, Gunnel Svensson, Daisy Hajek, Lisbeth Olsson, Kenth Sandehn, Roland Storck, Kaj Kokko, Sixten Ek, Thomas Sallander och Ingvar Odd. (Gert Malmström deltog under punkt 9.

1. Jan-Erik hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen genomlästes och godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll genomlästes och godkändes.
4. SBF anordnar en distriktsträff på Rosenön 12-14 augusti. Styrelsen beslutade att Sixten och Jan-Erik skall representera VBF. Eftersom SM-veckan kommer att diskuteras är det viktigt att vi deltagar.
5. Årsmötet blir 940911 i Varakretsen. Alingsås föreslogs och kretsledaren kollar om de är villiga att ta hand om detta.
6. Lag Samuelsson Borås BS har kvalificerat sig till SM-final. VBF kommer att lämna ett kostnadsbidrag på 4.000:-.
7. Sanktioner: Mariestads BS (slutet av Maj eller början av Juni)
Sommarbridge på Ronnums Herrgård
Hjo BS 11, 18 Augusti
Grästorps BS hade inkommit med ansökan om förtjänsttecken för 3 medlemmar. Styrelsen beslöt att bifalla dessa.
8. Nya medlemskort kommer att användas från nästa spelår. De är av plast och kommer att förses med nytt klistermärke för varje ny säsong.

9. Det ekonomiska läget är under kontroll. Daisy meddelade att VBF's par och lagtävlingar har gått back med 3.000:-. Styrelsen beslutade att avsätta 3.000:- till öronmärkta kontot. Styrelsen beslutade att föreslå årsmötet en höjning av medlemsavgiften med 10:-. Enligt Gerts beräkningar kommer det att behövas 1 låda nya kortlekar vartannat år.
10. Kretsledarna ansvarar för att kallelse till både SM-lag och Div 4 skickas ut i god tid till klubbarna. Övriga SM-DM tävlingar enligt följande:
- | | | |
|-----------|--------|---|
| Veteraner | 950129 | Boråskretsen |
| Par Kval | 950205 | Semi 950305 Boråskretsen |
| Mixed | 950219 | Skövdekretsen (Ev. förkval i kretsarna) |
| Dam | 950423 | Falköping |
11. En skolkampanj kommer att genomföras under vecka 38. Kampanjledare i Västergötland är Ingvar Odd. En del klubbar har redan visat intresse för detta och en påstötning skall göras i nästa klubbutskick. En skola i Falköping efterlyste material där det framgår att bridgen är en drogfri sport. Ingvar fick i uppdrag att kontakta Micke Melander angående detta.
12. Styrelsen diskuterade om det behövs någon i styrelsen som kan vara sammanhållande när det gäller bridgelärare i distriktet. Olika namn diskuterades och beslut kommer att tas nästa möte.
13. Dokument P 2000 för VBF skall arbetas fram på första styrelsemötet nästa säsong.
14. Styrelsen diskuterade vilken roll distriktstävlingaledaren skall ha. Jan-Erik fick i uppdrag att kolla med SBF vad syftet är.

15. Distriktsförbundet i Göteborg har kommit med en ide om att ha en gemensam tävling med Västergötland, Bohuslän och Halland, kallad "Bäst i väst". De 8-10 bästa paren i respektive DM går vidare till denna tävling. Göteborg arrangerar första tävlingen 950507 och sedan skall den vandra runt mellan distrikten.
16. Årets riksstämma blir i Skövde. Sixten kollar hur stor medverkan som behövs ifrån vårt håll.
17. Thomas Sallander meddelade att ^{han} var villig att ställa sin plats som kretsledare till förfogande efter det som inträffade i samband med DM-kvalet. Styrelsen uppmanade Thomas att tänka över detta igen eftersom han redan fått sitt straff och därmed kan detta anses vara överspelat. Eftersom det kommit klagomål på rapporteringen till Bridgetidningen beslutade styrelsen att det ligger i klubbarnas eget intresse att få in resultatlistor i denna tidning.
18. Nästa styrelsemöte blir före årsmötet 940911.
19. Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet



Gunnel Svensson